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Občasník Obecního úřadu ve Věcově

 

Vážení občané. 

 Dovolte mi, abych Vás informovala o dění v našich obcích. Jsme v polovině roku 2025, děti se těší 
na prázdniny a většina z Vás se těší na dovolenou.  

 Z větších projektů, které se začaly v letošním roce realizovat, je náš záměr, týkající se čistírny 

odpadních vod ve Věcově. Je třeba odstranit usazený materiál v sedimentační nádrži. V září 

plánujeme výlov ryb z rybníka Kejdy, poté se vypustí obě nádrže a uskuteční se vývoz sedimentu 

z malé nádrže. 
 Na jaře nám pan Matěj Nešťák, certifikovaný arborista, ošetřil vzrostlé stromy u potoka a na 

parkovišti ve Věcově. V provádění zdravotních řezů plánujeme pokračovat, protože je to nutné. 

Další z nutných akcí je čištění Věcovského potoka. Společně s vedením Lesů ČR řešíme legislativní 

záležitosti. 

 V měsíci červnu se začalo s výměnou světel veřejného osvětlení. Probíhá ve Věcově a bude 

se pokračovat na Roženeckých Pasekách, osadě Štarkov a na Koníkově. Světla jsou osazena 

úspornou technologií a budou mít jiný režim svícení, než byl doposud. Svítit budou celou noc, ale 

v průběhu času se bude měnit intenzita světelného toku. 

 Finalizovala se akce „oprava silnice místní část Odranec“. Informujeme Vás, že než 

převezmeme celou stavbu, firma Skanska musí opravit úseky, které jsou nevyhovující. Na konci 

měsíce kvůli tomu bude komunikace ještě krátkou dobu neprůjezdná. 

 Velkou radost máme z dokončení oprav na „Kovárně“ v Míchově. Sál se podařilo vkusně 

opravit a vylepšit novou podlahou, instalovala se světla, nové sociální zařízení, jsou opravené dveře 

do sálu. Děkuji za velkou ochotu všem, kteří se na opravách i úklidu podíleli. 

 Obrovským překvapením pro nás bylo, že v krajské soutěži „My třídíme nejlépe“ jsme se jako 

obec umístili na prvním místě v kategorii obcí 301-1500 obyvatel. Na to navázalo umístění 

v celostátní soutěži „O křišťálovou popelnici“, kde jsme se umístili v kategorii 501-5000 obyvatel 
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druzí. S detaily Vás seznámíme uvnitř tohoto zpravodaje. Ale hlavně Vám chci všem poděkovat za 

Váš přístup ke třídění odpadů. Toto ocenění je zejména pro Vás. My se především snažíme být 

nápomocní k tomu, abychom Vám ulehčili, kam s odpadem. Budeme rádi, když stále budete 

svědomití a společnými silami budeme ve třídění pokračovat, protože i toto nám-tedy naší obci-

přináší prostředky, které se poté použijí na zlepšení kvality života nás všech. 

 Za projevenou snahu Vám děkuji. Přeji vám krásné prožití léta plné zážitků a těším se na 

setkávání s Vámi 

 

Vaše starostka 

 

ZPRÁVY  Z  OBCE 
 

 

 
Výsledky jednání Zastupitelstva obce Věcov č. 04/2025 

ze dne 20. 5. 2025 v 18:00 hod. v KD Odranec č. p. 6 
 

Přítomní zastupitelé:  
 Bc. Jaroslava Bobková (starostka), Ing. Jiří Mareček (místostarosta), Tomáš Bukáček, 
  Milan  Černý, Jana Kadeřávková, Ing. Aleš Kalášek, Jan Kostečka, Lenka Ošmerová,  
 Mgr. Miroslava Prudká, Bc. Jaroslav Štěrba, Mgr. Sylva Totušková, Mgr. Aleš Tulis,  
 František Vaníček 
 
Omluveni: 
  Martin Bojanovský, Miroslav Vraspír 
 
Hosté: dle prezenční listiny 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí:  

• Kontrolu usnesení: 
Komunikace přes náves v Odranci  
Kontejner Koníkov 
Fotovoltaika 
Husákovo stavení 
Pohostinství Věcov-vytvoření návrhu 
Čištění potoka ve Věcově 
Aktualizace webových stránek obce 

• Návrh o navýšení rozpočtu limitu prodejny COOP Věcov, bude řešeno s vedením společnosti 
 COOP a veřejností 

• Požadavky ZŠ a MŠ Věcov, samostatný bod 

• Průběh prací pro zkvalitnění chodu ČOV Věcov 
 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje:  

• Usnesení č. 04/1/2025. Navržené zastupitele do pracovních komisí. 

• Usnesení č. 04/2/2025. Program jednání včetně výměny bodů č. 3 a č. 5. 
  

Z A S T U P I T E L S T V O  O B C E  
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Program jednání  
1.  Zahájení, volba pracovních komisí, kontrola usnesení 

2.  Program jednání  

3.  COOP Velké Meziříčí 

4.  Kronika obce 

5.  Pozemek nad hřištěm p. č.  422/3 v k. ú. Věcov 

6.  Požadavky ZŠ a MŠ Věcov 

7.  ČOV Věcov 

8.  NEVAJGLUJ a.s. 

9.  Rozpočtové opatření 

10.  Informace z Rady obce 

11.  Ostatní záležitosti, informace 

12.  Diskuse  

13.  Závěr  

• Usnesení č. 04/3/2025. Návrh dohody mezi Zastupitelstvem obce a majiteli pozemku nad 

 hřištěm p. č. 422/3 v k. ú. Věcov, která bude podepsána do 30. 6. 2025 dle Přílohy 

 ZO_04/2025 č. 1. 

• Usnesení č. 04/4/2025. Žádosti k pozemkům: p. č. 422 v k. ú. Věcov, p. č. 413 v k. ú. Věcov, 

 p. č. 412/43 v k. ú. Věcov na prodloužení lhůty k doložení dokladu o užívání RD k datu 

 31. 12. 2026. 

• Usnesení č. 04/5/2025. Zápis do kroniky obce za rok 2022.  

• Usnesení č. 04/6/2025. Uzavření smlouvy se společností NEVAJGLUJ a.s. 
  dle Přílohy ZO_04/2025 č. 2  - úklid veřejného prostranství 

• Usnesení č. 04/7/2025. Rozpočtové opatření č. 03/2025 dle Přílohy ZO_04/2025 č. 3 

 
Informace z RO  

• Návrh žadatelky k řešení pozemku p. č. 422/3 v k. ú. Věcov 

• Řešení a postup prací ČOV a rybníka Kejdy 

• COOP Velké Meziříčí – udržitelnost obchodu Věcov 

• Dotace z kraje Vysočina - zažádáno 

• Osadní výbor Míchov 

    - požadavky na výletiště :  
 výměna pletiva, 4. 000 Kč bez DPH- schváleno 

 oprava budovy a okolí, 35. 000 Kč bez DPH - schváleno 

 kanalizační trubky, 3. 000 Kč bez DPH - schváleno 

 výkopové práce, 3. 000 Kč bez DPH - schváleno 

   - omezení průjezdu v Míchově pro vozidla nad 3,5 t 
   - dopravní zrcadlo u kapličky  
 Osadní výbor Roženecké Paseky: schválen nákup  materiálu na přístřešek budovy za KD, 
   příspěvek 6. 000 Kč bez DPH 
 Osadní výbor Odranec: stavební povolení Kanalizace dešťové vody - vydáno 

• Údržba odkyselovačky vodojemu Odrance a Míchova - proběhlo 

• Cenová nabídka ošetření stromů, cena 51. 800 Kč bez DPH - proběhlo 

• Revize plynových kotlů - proběhla 

• Výběrové řízení na pozici účetní OÚ Věcov - zveřejnit 

• Redakční rada Zpravodaje Vrchy – 4 členové 

• Čištění Věcovského potoka plán v září - říjen/2025 

• Odpověď na žádost o obnovu autobusového spojení Jimramov - NMnM v 9. 00 hod. 
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• Probíhá dokončení úpravy komunikace Odranec 

• Podána objednávka na zapůjčení zametacího auta na sezonu 2026 

***** 

 

 

 

 Vážení obyvatelé, rádi bychom Vás požádali, aby jste projevili svůj názor ohledně udržení 

prodejny ve Věcově. I přes veškeré úsilí a vynaložené finanční prostředky se dlouhodobě potýkáme 

se záporným hospodářským výsledkem a vedení společnosti COOP Velké Meziříčí na nás naléhá o 

navýšení zasmluvněných plateb pro dorovnání hospodářského výsledku. Na jednání zastupitelstva 

obce byl proto vznesen návrh, aby se i veřejnost vyjádřila k samotné existenci prodejny v naší obci. 

V prodejně COOPu Věcov bude k dispozici tiskopis, kde budete moci svým podpisem vyjádřit 

souhlas s udržením této prodejny. 

 

 

Hospodářské výsledky v prodejně COOP Věcov  

      
 Rok 2022     Kč  
      

 

Obec poskytla dar na udržitelnost obchodu ve 
výši   + 20 000,-  

 Státní dotace "Obchůdek"      + 60 000,-  

 Uzavřený Hospodářský výsledek za rok 2022    - 29 657,-  

 Rok 2023        
      

 

Obec poskytla dar na udržitelnost obchodu ve 
výši   + 40 000,-  

 Hospodářský výsledek bez dotace    - 44 216,-  

 Státní dotace "Obchůdek"      + 60 000,-  

 Uzavřený Hospodářský výsledek za rok 2023   15 784,- ( zisk ) 

 Rok 2024        
      

 Uzavřena smlouva s ročním stropem 40 000,-    , dar nebyl poskytnut.  

 Ukončený Hospodářský výsledek bez dotace    - 38 912,- ( ztráta ) 

 Státní dotace "Obchůdek"    - 0,-  

 Pozn. O dotaci si žádá COOP, krajské dotace se týká obcí do 500 obyvatel.  

      

 Rok 2025        
      

 Obcí uhrazena ztráta HV      + 38 912,-  

 Hospodářský výsledek za I.Q 2025    - 40 385,- ( ztráta ) 
 

  

U D R Ž E N Í  P R O D E J N Y  V Ě C O V  
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Uveřejňujeme odpověď z krajského úřadu na žádost o úpravu času odjezdu školního autobusu. 

 Na žádost občanů o posunutí spoje 6 linky 128 z Jimramovských Pavlovic směr Bystřice nad 

Perštejnem přišlo z odboru dopravy a silničního hospodářství zamítavé stanovisko, protože tento 

autobus zajišťuje další spojení ze Štěpánova nad Svratkou a dalším důvodem je návaznost spojů 

v Jimramově a související omezení uzavírkou v Unčíně. Dopis je zakončen příslibem, že na problém 

bude brán zřetel při případných dalších změnách spojů v této oblasti. 

 

 

 

 Chtěli bychom Vás informovat o průběhu prací na optimalizaci chodu ČOV Věcov. Jak bylo 

předesláno v posledním vydání zpravodaje, je třeba odstranit sedimenty z I. sedimentační nádrže 

ČOV. Prvně musíme říci, že čištění je možné provést pouze při výrazném snížení hladiny rybníka 

Kejdy. Při započetí příprav se ale vyskytly problémy. Ty byly nejdřív technického rázu, kdy se 

zjistilo, že výpustní zařízení rybníka je nefunkční. Přes hráz rybníka se nám pomocí starých 

hasičských savic podařilo významně snížit hladinu, což nám usnadnilo další práce. Po marném 

pokusu o uvolnění ze člunu jsme byli nuceni oslovit specialisty na čištění potrubí, kteří nám sice 

potrubí vyčistili, ale stejně se nepodařilo výpustní zařízení zprovoznit, protože za ta léta, co výpust 

nefungovala se nahromadilo příliš mnoho usazenin na vtokovém objektu požeráku v rybníce. Muselo 

se přistoupit k vybudování provizorního pontonu, ze kterého se poté po několikahodinovém snažení 

celá akce podařila zdárně dokončit, i to díky vyčištěnému potrubí. Nyní je sice požerák v provozu, 

ale museli jsme přikročit k odložení celé akce na pozdější termín, protože se nepodařilo včas zajistit 

odlovení rybí osádky a s tím souvisejícímu riziku úhynu ryb při malém objemu vody v letních 

měsících.  

  

P R Á C E  N A  Č O V  V Ě C O V  

Ú P R A V A  A U T O B U S O V É H O  S P O J E N Í  
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Veřejné osvětlení Věcov, Roženecké Paseky, osada Štarkov a Koníkov  

 
 Oznamujeme Vám, že dochází 

k montáži nového pouličního osvětlení 

tam, kde byl stav už neúnosný. Jelikož 

samo osvětlení bylo již vyžilé a vzhledem 

k nemožné dostupnosti náhradních dílů, se 

přistoupilo k obměně svítidel za nová, 

efektivnější a úspornější. Předpokladem 

je, že po vychytání případných nedostatků 

budou nová světla sloužit dlouhou dobu, a 

přínosem bude úspora prostředků za 

energii a za opravy, kterých poslední 

dobou neúnosně přibývalo. S pracemi se 

bude finišovat v následujících týdnech. 

Zbývá jen dodat, že světla budou opatřena 

novou technologií, která v pozdních 

nočních hodinách sníží intenzitu svitu. 

Tato světla sice budou svítit celou noc, ale 

v různých režimech, a tak bude jejich 

provoz ekonomičtější. Navíc odpadnou 

problémy se spínacími hodinami. 

 

***** 

Nové tituly v obecní knihovně pro malé i velké čtenáře  

Vážení knihomolové, knihomolky a 

knihomolčata, máme pro vás nové 

knížky. V měsíci květnu došlo 

k přetřídění a vyřazení starých knih 

a nyní máte tu nejlepší možnost 

ukojit svou zvědavost a přelouskat 

množství nových titulů, jež nám 

byly dodány knihovnou M.J.Sychry 

ze Žďáru. Tak jen vzhůru do čtení! 

Proto neváhejte ani vteřinu a 

navštivte obecní knihovnu každou 

středu od 16.00 do 17.00, 

 do které vás tímto srdečně zveme. 

 

 

  

C O  M Á M E  N O V É H O ?  
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 Oznamujeme Vám, milí spoluobčané,  milou skutečnost, že se naše obec umístila na špičce 

v hodnocení obcí v Kraji Vysočina. Z vyhlášení výsledků soutěže obcí v efektivitě sběru tříděného 

odpadu a elektra „My třídíme nejlépe 2024“ v Třebíči jsme si k našemu velkému překvapení přivezli 

diplom za první místo v kategorii 301-1500 obyvatel. Budiž to odměnou nám všem, kterým není 

lhostejné, jak vypadá místo kde žijeme, a inspirací pro ty, jenž se na cestu zlepšení přístupu 

k životnímu prostředí vydají s námi. Třídění má smysl, třiďte s námi.  

 

I N F O R M A C E  Z  O D P A D O V É H O  

H O S P O D Á Ř S T V Í  
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***** 

A nejen to, naše obec byla nominována do celostátního projektu „křišťálová popelnice“ 

 

Zde uvádíme výňatek z tiskové zprávy k tomuto tématu 

 

                                                                                                     

Hradec Králové, 4. června 2025 – Obyvatelé ČR patří k premiantům v třídění odpadů. Pravidelně své 

odpady třídí již 75 % z nich a každoročně zvyšují laťku. V roce 2024 vytřídil každý obyvatel ČR 

prostřednictvím systému obcí i výkupen v průměru 88,2 kilogramu papíru, skla, plastů, kovů a 

nápojových kartonů. Nejlépe třídili občané v kraji Královehradeckém, Pardubickém a v Olomouckém, 

které byly nejvíce nad celorepublikovým průměrem. Jak na tom ale byly jednotlivé obce a jejich 

obyvatelé? To zhodnotil letošní ročník celorepublikové soutěže obcí v třídění odpadů „O křišťálovou 

popelnici 2024“.  A jak se již stalo tradicí, ty nejlepší obce ocenili zástupci Autorizované obalové 

společnosti EKO-KOM, a.s., která je vyhlašovatelem soutěže, na slavnostním večeru v Hradci Králové 

v rámci probíhající konference ODPADY A OBCE 2025.  

 

Soutěž je určena všem obcím ČR zapojeným v Systému EKO-KOM, které úspěšně absolvovaly krajské 

soutěže obcí. To znamená, že do tohoto celorepublikového klání postupují ty nejlepší obce z každého kraje. 

Do užšího výběru 21. ročníku soutěže O křišťálovou popelnici postoupilo 63 nejlepších měst a obcí – zástupci 

byli z každého kraje a seznam doplnilo hlavní město Praha. Tradičně se soutěžilo ve třech velikostních 

kategoriích – do 500 obyvatel, od 501 do 5 000 obyvatel a v kategorii nad 5 000 obyvatel. Tři nejlepší obce 

z každé kategorie byly oceněny na slavnostním večerním ceremoniálu v Hradci Králové.  

Největší oslavy nejspíš proběhnou ve středočeském Týnci nad Sázavou, městě s přibližně 5 700 obyvateli, 

kam míří nejen vítězství v kategorii obcí nad 5 000 obyvatel, ale také putovní trofej – Křišťálová popelnice – 

pro absolutního vítěze.   

V kategorii nejmenších obcí do 500 obyvatel uspěla obec Čakov, která je stejně jako absolutní vítěz, ze 

Středočeského kraje. Ve střední kategorie, tedy mezi obcemi s 501 až 5 000 obyvateli, vystoupaly nejvýš 
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Předotice, zástupce Jihočeského kraje. A pro úplnost zopakujeme, že mezi městy nad 5 000 obyvatel se 

protřídil nejvýše Týnec nad Sázavou. Zástupci vítězných obcí převzali křišťálové popelničky a diplomy.  A do 

Týnce nad Sázavou putoval i titul absolutního vítěze a na rok se tam zabydlí i velká Křišťálová popelnice.   

 

Co je hodnoceno? 

Každý kraj měl několik želízek v ohni. Do celostátního užšího výběru totiž postoupili automaticky vítězové 

z krajských soutěží, další zástupce z každého kraje nominovali příslušní regionální manažeři EKO-KOMu. 

V užším výběru pak o těch nejlepších rozhodovala celá řada kritérií a přihlíželo se také na celkové podmínky 

pro nakládání s odpady v obci. Hodnocení probíhalo na základě údajů poskytovaných obcemi systému EKO-

KOM v rámci jejich pravidelného výkaznictví. Hodnotilo se množství vytříděného odpadu na osobu a rok pro 

každou sbíranou komoditu. Důležitý je také poměr tříděného odpadu a produkce komunálního odpadu či 

hustota sběrné sítě. Body navíc získaly obce s nízkou produkcí směsného komunálního odpadu, a také obce, 

které sbírají všechny povinné komodity.  

 

Samotná Křišťálová popelnice v minulosti již byla v Uherském Hradišti, Chocni, Vimperku, Berouně, 

Litomyšli nebo v Mníšku pod Brdy. Celý loňský rok pak strávila v Havlíčkově Brodě. Vůbec první zastávkou 

této „blyštivé krásky“ byl již v roce 2003 Třinec. Výčet vítězů, jejichž jména jsou vyrytá již na třech stranách 

této putovní trofeje dokazuje, že Křišťálová popelnice je opravdu velká cestovatelka.  

 

Výsledky soutěže O křišťálovou popelnici 2024

 

Absolutní vítěz: Město Týnec nad Sázavou 

 kategorie Obce do 500 obyvatel: 

1. Obec Čakov 

2. Obec Troskovice 

3. Město Přebuz 

 

 

 kategorie Obce 501 –5 000 obyvatel: 

1. Obec Předotice 

2. Obec Věcov 

3. Obec Velký Týnec 

kategorie Obce nad 5 001 obyvatel: 

1. Město Týnec nad Sázavou 

2. Město Jilemnice 

3. Město Česká Kamenice 

______________!!!!!! 
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Informace o otevírací době našeho sběrného dvora a možnostech 

ukládání odpadů ve Věcově u zastávky. 

 Sběrný dvůr je zpřístupněn každou sobotu v době od 1000 do 1400 a to tak, že je odemčen 

zámek na bráně. Do sběrného dvora je možno ukládat veškerý kovový odpad do přistavených 

velkoobjemových kontejnerů, v pravém rohu u brány se skladují pneumatiky k odvozu k recyklaci a 

v pravé zadní části je prostor k přechodnému uložení vyřazených elektrospotřebičů. Při ukládání je 

třeba apelovat na používání zdravého selského rozumu, a neházet věci na hromadu bez ladu a skladu. 

Velkoobjemový odpad, jako jsou matrace apod. z dispozičních důvodů neskladujeme, pro tento 

odpad každoročně fungují svozy na jaře a na podzim, kdy nám ho po přetřídění a naložení do 

kontejneru odborná firma zajištující likvidaci odveze.     Děkujeme 
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Okrsková hasičská soutěž  
Dne 10.5.2025 proběhla na fotbalovém hřišti v Roženeckých Pasekách soutěž družstev v požární 

klasice našeho okrsku. Počasí nám pro tentokrát ukázalo svou přívětivější tvář, kiosek fungoval 

příkladně, takže nikdo nestrádal hladem ani žízní, a na posekaném pažitu se událo klání družstev o 

zářivý putovní pohár. Letošní boj byl pln překvapivých zvratů a událostí, které jistě nezapadnou 

v myslích zúčastněných. Pro detailnější náhled výsledků prostudujte tabulku.  

V Ý S L E D K O V Á   L I S T I N A 

Číslo SDH Útok Překážky Otázky Pořadová 
Trestné 
 body 

Celkový 
 čas 

Pořadí 

1. Odranec 46 s  1 : 16,44 0 0 0 112,44 1. 

2. Míchov 58 s  1 : 22,44 0 0 20 161,04 2. 

3. Rož. Paseky 90 s  1 : 23,34 0 0 30 203,34 5. 

4. Jimr. Pavlovice 73 s  1 : 28,28 0 0 10 171,28 3. 

5. Věcov 74 s  1 : 15,16 0 0 30 179,14 4. 

        
 

1. Mladší žáci Odranec 18,40 s           1. 

2. Mladší žáci Věcov 23,00 s           3. 

3. Mladší žáci Věcov "B" 21,00 s           2. 

        
 

1. Starší žáci Odranec  22,75 s           2. 

2. Starší žáci Věcov  19,30 s           1. 

        
 

1. Věcov dorost  19,00 s           1. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

H A S I Č S K É  Z P R Á V Y  Z  N A Š E H O  

O K R S K U  
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Dobrá zpráva pro milovníky požárního sportu 

 
V sobotu 7.6. se uskutečnilo krajské kolo hry PLAMEN v Kamenici nad Lipou, do kterého jsme se 

probojovali vítězstvím v okresním kole, jež se konalo ve Velké Losenici. 

 Závodu se zúčastnilo 10 nejlepších týmů kraje Vysočina. I přes velkou konkurenci a za 

deštivého počasí se děti postaraly o krásné výsledky. Našim závodníkům se zde dařilo, a po 

předvedení svých nejlepších výkonů si podruhé v řadě odvážejí skvělé třetí místo v krajském měřítku. 

Celý úspěch byl korunován prvním místem ve štafetě 4x60m a  oceněním za vítězství v této disciplíně. 

 Dovolím si tedy poděkovat těm, kteří mají na tomto úspěchu největší podíl- a to sice dětem 

samotným. Jejich přístup a nadhled při plnění disciplín byl největší krok k tomuto výsledku, a byl tím 

správným klíčem k úspěchu celého týmu. Dále chci poděkovat Jarce B., Anně V., Báře V., Kristýně 

P., Tomášovi G. a Tomášovi Č. za pomoc při 

tréninku a účasti na závodech, ať už okresního, 

nebo krajského kola. 
 

 

 

Děkuje vedení MLADÝCH HASIČŮ 
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Úspěch hasičů z Odrance 
 

Zpět na trůnu 

Po sedmi letech se povedlo týmu mužů z Odrance dobít okresní soutěž v požární klasice. Tentokrát 

jsme si pro titul zajeli do Chlumětína, kam se okresní závody vrátily po dvaceti letech. Ale vezměme 

vyprávění pěkně od začátku. 

Po úspěchu na okrskové soutěži na Roženeckých Pasekách jsme se rozhodli nepolevit. Stejně jak nám 

totiž přibývají zkušenosti, přibývá i let a věkový průměr našeho týmu překračuje milníky, které 

bychom ani překračovat nepotřebovali. Dohnat to můžeme jedině tréninky. Hned několik takových 

střetnutí v průběhu měsíce dopomohlo tomu, že v sobotu 14.6. 2025 vyjíždělo plné DA Odraneckých 

bojovníků ve skvělém rozpoložení na svůj velký závod. Jelikož sledujeme i dění našich konkurentů, 

žerty po cestě jsme se snažili z hlavy vytěsni fakt, že v minulém týdnu byla Novými Dvory hluboce 

pokořena 40 sekundová meta požárního útoku a společně s natrénovanými obhájci z Blažkova a 

silným domácím týmem, budou tito mladíci po našem boku právě na nástupu v Chlumětíně. Útok 

bude ale zlatý hřeb, nejdřív je potřeba zvládnout tři zbývající disciplíny. Jako první jdeme na 

překážkovou dráhu. Zde je potřeba zmínit příběh v příběhu. Jelikož náš vyšší věkový průměr zmiňuji 

už dříve, rozhodli jsme se přivolat, stejně jako na okrsek, pomoc jednoho páru rychlých nohou. Ty 

patří Adamu Bobulovi, který absolvoval neskutečnou pouť, aby z vyhraného fotbalového turnaje ve 

Stuttgartu nasedl v Berlíně na vlak a před páteční půlnocí vystoupil na nádraží ve Žďáře. Ano, proto, 

aby s námi před sedmou hodinou ranní v sobotu jel na okresní závody v požární klasice do 

Chlumětína. Pak ale zpět domů, a po rychlé regeneraci v podobě úklidu sena, naskočit na další spoj 

a to směr Praha, kde jej čekal zápas Dukly Praha proti Chrudimi. Tomu se říká srdcař! 

Ale nohy kmitaly na výbornou celému týmu, předávky klaply jak měly a my jsme zaběhli třetí 

nejrychlejší čas dne. O vysoké úrovni letošního ročníku mluví fakt, že se první tři štafety naskládaly 

do padesáti setin. Vyrovnanější než olympiáda.  

Pořadová disciplína a premiéra velitele Zdendy. Kdo jej zná, byl by překvapen, jak umí zařvat. 

Profesorský výkon velitele, doplněný synchronním pochodováním týmu po asfaltovém povrchu, by 

mohl z fleku nahradit čestnou stráž u pražského hradu. Otázky bez trestných a jdeme se chystat na to 

rozhodující. Požární útok, kde jsme si vylosovali startovní číslo 2. Budeme mít tedy spoustu prostoru 

pro sledování soupeřů, nejdříve se ale musíme ukázat my. Na tohle jsme trénovali měsíce, tak to 

pojďme nepo-kazit. A je odstartováno. Koš, savice, jedna, druhá, třetí, vše jde tak jak má. Karabina 

na místě a pravý proud už sprintuje dopředu. Mezitím u rozdělovače probíhá mírná přetahovaná mezi 
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Adamem a Alešem o to, kdo ukořistí potřebnou půlspojku. Ke štěstí nás všech to byl Aleš, který stihl 

připojit céčka na rozdělovač a pustit vodu levému proudu. Mohl si tak oddechnout asi na půl sekundy, 

než zjistil, že ani pětka ho dnes šetřit nebude. Pro koncovky si musel vyběhnout sám. Aleš je ale muž 

na svém místě a tak nedal zaváhání znát a na zmatečné podmínky, vše klaplo nejlépe jak mohlo. 

41,78s - čas, který se, ani po vyhodnocení rozhodčích jednotlivých úseků, nezměnil. Jak se později 

ukázalo, nejrychlejší útok dne. A když jste čistí na pořadové, otázkách, třetí nejrychlejší v překážkách 

a první na útoku je to rovnice celkem snadná. Výsledný, nejnižší součet v historii okresních soutěží, 

113,71s nás vynesl na stupeň nejvyšší. Po sedmi letech zase vládneme okresu a je to čirá radost. 

Večerní oslavná grilovačka, kde se sešel celý tým i s podporou žen a dětí a v uvolněné náladě 

diskutoval nejenom o soutěži, dal podtrhnout tomu, že skvělý tým dělají především skvělí lidé, vztahy 

a rodina. A já jim všem se srdce děkuji. 

Ole Odranec!         

                  Petra Hanělová, Jan Buchta 

 

 

Ohlédnutí za dětským dnem na Míchově  
 

 V sobotu 14.6. uspořádali hasiči z Míchova k příležitosti 145. výročí založení sboru den plný 

dětského smíchu a radovánek, s následným posezením s kapelou Jásalka. Počasí nám pro tentokrát 

přálo, muzika hrála o stošest a tancovalo se skoro až do rána. Děti za své výkony dostaly zaslouženou 

odměnu v podobě balíčku laskomin a občerstvení pro malé i velké bylo též zajištěno na výbornou.. 

 

 Za návštěvu děkuje SDH Míchov  
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Konec školního roku se blíží 

Do naší základní školy chodilo v letošním školním roce 11 žáků – 8 chlapců a 3 dívky. 
 
 

 Vyučování převážně probíhalo ve škole, ale hodně jsme se toho naučili i mimo školu. Jezdili 
jsme do Muzea v Poličce – Ze života hmyzu, Betlémy, Kouzla světa nebo Svět kostiček. Navštívili jsme 
Divadlo Radost – představení Ronja dcera loupežníka. V rámci projektu OP JAK – inovativní 
vzdělávání ve ŠD jsme besedovali s rybářem, s lékárnicí jsme vyráběli léčivou mast, poznávali 
kulturní památky v Jimramově, v Novém Městě, vyráběli keramiku, navštívili jsme dílničky v ZŠ 
Jimramov, pravidelně jsme se scházeli s našimi malými kamarády z MŠ v Roženeckých Pasekách. 
Starší žáci navštívili Prahu a na vlastní oči viděli to, co je psáno v učebnicích. 
 Letošní školní výlet jsme si také užili. Počasí nám přálo a návštěva Punkevních jeskyní 
s projížďkou na lodičkách byla nezapomenutelná. Někteří z nás překonávali i strach z výšek. Kratičká 
jízda lanovkou v nás rozbušila srdce a rozklepala nohy. Na zámku v Lysicích na nás dýchlo kouzlo 
starých časů – starodávný nábytek, pěkné obrazy i nádobí. V zámecké zahradě právě kvetly růže – 
pastva pro oko i nos.  
 Školní rok byl posledním pro tyto naše žáky: 

Samuela Bobulu, Václava Jílka a Vincenta Vrbického. 
Přejeme jim, aby začátek na nových školách proběhl v pohodě a našli si spoustu nových kamarádů. 
Ostatním žákům i vyučujícím přejeme krásné a slunečné prázdniny. 
 
 
 

 

  

Obec/ročník 1. 2. 3. 4. 5. Děvčata Chlapci 

Jimr. Pavlovice       1   1   

Koníkov         1   1 

Odranec         1   1 

Rož. Paseky 2 1     1 1 3 

Věcov     2 2   1 3 

Celkem 2 1 2 3 3 3 8 

Z Š  V Ě C O V  

Mgr. M. Prudká 
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 V našich lesích nás nyní 

zaměstnávají především pěstební 

práce, některé lokality pro nás 

obhospodařuje společnost KETTU a 

část pozemků zalesňujeme svými 

silami. SDH Roženecké Paseky již 

ožnuly část velké oplocenky u 

Rabuňky, a právě ožínání bude 

především náplní práce v lesích na 

další měsíce. Jsme vděčni za 

každého, kdo přiloží ruku k dílu.   

 Dne 29.5. proběhla úřední 

osobou z odboru Státní správy lesů 

a životního prostředí za přítomnosti 

našeho lesního hospodáře kontrola našeho hospodaření, která skončila s pozitivním výsledkem, 

což nás potěšilo. 

O H L Á Š K Y  Z  M A T E Ř S K É  Š K O L Y  

H O S P O D A Ř E N Í  V  L E S Í C H  O B C E  



17 

 

  

Obec Věcov 
 

Obec Věcov, Věcov 61, 592 44 Věcov, zastoupená starostkou obce v souladu se zákonem                        

č. 312/2002Sb., o úřednících územně samostatných celků a v souladu se zákonem č. 262/2006 Sb., 

zákoník práce v platném znění 

VYHLAŠUJE VEŘEJNOU VÝZVU 
 

NA POZICI ÚČETNÍ OBCE 
Místo výkonu práce:         Obecní úřad Věcov, Věcov 61 
Pracovní poměr:         smlouva na dobu určitou na jeden rok se zkušební dobou 4 měsíce 
           (s možností prodloužení pracovní smlouvy na dobu neurčitou) 
Předpokládaný termín nástupu:  srpen 2025 
Pracovní úvazek:         plný (40hod.) 
Platové podmínky:   tabulkové,  

 dle druhu vykonané práce v souladu s platnými předpisy, 
vztahujícími se k odměňování úředníků územních samosprávných  

      celků 
 
Obecná charakteristika druhu práce a pracovní pozice: 

• kompletní vedení účetní agendy obce  

• vedení účetnictví, zpracovávání účetních výkazů a předkládání údajů měsíčních uzávěrek na 

Krajský úřad 

• kompletní fakturace v organizaci 

• vedení pokladny obce, správa příjmů a výdajů 

• evidence a správa majetku, závazků a pohledávek obce 

• příprava podkladů pro kontrolní orgány, zpracování podkladů pro audity a daňové přiznání 

• komunikace s orgány státní správy, bankovními institucemi 

• zpracovávání přehledů, výkazů a statistik 

• příprava finančních podkladů pro jednání zastupitelstva a jeho výborů (zejména finančního a 

kontrolního) 

• příprava podkladů pro inventarizaci majetku obce 

• koordinace a sledování právních předpisů, metodické usměrňování výpočtu výplaty a účtování 

platů 

• sestavování rozpočtu (přiřazování rozpočtové skladby k jednotlivým finančním operacím) 

• kontrola hospodaření podle rozpočtu 

• další administrativní a ekonomické úkoly spojené s chodem obecního úřadu 

 
Požadavky 

• minimálně středoškolské vzdělání ukončené maturitní zkouškou 

• znalost podvojného účetnictví, mezd, odpisů apod. 

• znalost práce na PC (např. MS Office, e-mail) 

• vysoká míra osobní odpovědnosti, samostatnosti a komunikativní schopnosti 

• bezúhonnost 

• rámcová znalost zákona o obcích, o účetnictví a zákoníku práce 

 
…pokračování na další straně… 

…inzerce… 
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Výhodou: 

• orientace v účetnictví obcí 

• znalost a práce se softwarem „Munis“ 

• znalost zákona o účetnictví, zákona o obcích a rozpočtových pravidlech územních celků, znalost 

právního řádu 

• praxe ve veřejné správě 
 

Povinné přílohy k přihlášce: 

• vyplněná přihláška viz. Příloha č. 1 

• strukturovaný profesní životopis 

• výpis z evidence Rejstříku trestu ne starší než 3 měsíce 

• ověřená kopie o nejvyšším dosaženém vzdělání 
 

Lhůta pro dodání přihlášky: 

• do 18.7.2025 

• Obálku označte: „ Výběrové řízení – účetní obce „ 
  

Přihlášku zasílejte nebo doručte osobně na adresu:   Obecní úřad Věcov 
         Věcov 61 
    592 44 Věcov 
 

Z přijatých přihlášek budou vybráni nejvhodnější kandidáti na obsazení pracovního místa, kteří  
budou pozváni k ústnímu pohovoru. 
 

Podmínka vyhlašovatele: 
Obec Věcov si vyhrazuje právo zrušit toto výběrové zřízení kdykoliv v jeho průběhu, rovněž si 
vyhrazuje právo žádného z účastníků nevybrat. 
 

Kontaktní osoba pro bližší informace: 
Bc. Jaroslava Bobková, starostka, tel. 724 184 759, email: obec@vecov.cz 
 

Poskytnuté osobní údaje budou zpracovány jen pro účel tohoto výběrového řízení a po dobu jeho 
trvání v souladu s platnými právními předpisy. Po ukončení výběrového řízení budou poskytnuté 
doklady a osobní údaje skartovány. Nezasílejte proto žádné písemnosti, které by byly následně 
vyžadovány k vrácení. 
 
Ve Věcově 16.6.2025                                   starostka obce 
 

 

Tiskopis k žádosti je ke stažení na stránkách obce v sekci:  obec/ výběrové řízení 

  

…inzerce… 

mailto:obec@vecov.cz
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 Setkání s historií na Metodce 

 První květnovou neděli byla u vzpomínkového místa na vrchu zvaném Metodka uspořádána 
akce připomínající strasti a útrapy obyvatel, kterými prošli v jednom z nejhrůznějších konfliktů 
v novodobé historii lidstva. Piety se zúčastnil a řeč pronesl starosta KSH Kraje Vysočina pan Jan 
Slámečka, který se mimo jiné zabývá regionální historií, detaily odboje připomněl p. Martin Phann a 
o občerstvení se postarali dobrovolníci z řad SDH Odranec. Do kraje zazněly konejšivé tóny písní 
v podání uskupení Družyna z Brna, paní Helena Havlíčková přednesla báseň Vítězslava Nezvala 
pramenící z tohoto hutného kraje a vonící tím naším, podhorským vzduchem. Osvěžme si ji alespoň 
krátkou statí:  

“Na břehu řeky Svratky kvete rozrazil, 

na břehu řeky Svratky roste nízká tráva, 

rád chodil jsem tam denně, koupal se a snil 

na břehu řeky Svratky kvete rozrazil 

a voda je tu těžká, chladná, kalná, tmavá...“ 

Přes poněkud chladné počasí byla účast značná, a jsme za to rádi. 
O to více děkujeme všem, kteří se postarali o zdárný průběh této akce 

zpracoval >J*H< 

O H L É D N U T Í  Z A  A K C E M I  
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Akce ČSŽ hledání ztraceného broučka 
 I když rozmary počasí donutily pořadatele akce 
klubu ČSŽ Věcov k odložení události na 30. květen, 
neubralo to ale na nadšení malých detektivů při 
hledání ztraceného broučka, nezbedného neposluchy, 
který se nakonec k dobrému žití obrátil.  

___________________ 

„A bylo jaro. Všechno, všechno kvetlo, a ty včely tolik bzučely, 

a ta tráva byla taková veliká, a ta rosa jako granáty, a ti ptáčci 

tolik zpívali, a ti cvrčci- ale ti se něco nacvrčeli!“ 
*** 

 Napodruhé už to konečně vyšlo. Za krásného 
počasí se v pátečním odpoledni na Koníkově sešlo na 
40 dětí s rodiči. Na začátku všeho toho shonu přivítala 
děti nešťastná Beruška , aby děti nasměrovala, a 
prozradila jim, kde mají nezbedného broučka hledat. 
Na pěti stanovištích děti plnily úkoly a na kopci 
„Kamenici“, pod tím velkým javorem, si děti poskládaly 
kouzelný větrník. Po náročné cestě už kručelo všem 
v žaludcích, ale i tímto směrem bylo o vše postaráno. Hlad zahnal opečený buřt, a i nějaká ta 
sladkost, jako odměna za tu dřinu, se našla. Výborný perník od p. Havlíčkové zmizel v cukuletu a aniž 
jsme se nadáli, už bylo třeba jít domů, třebaže se nikomu nechtělo. Tak jako onomu neposednému 
broučkovi, jak to známe z pohádkové knížky… 

…Ale přece, všichni už byli tím 
vším lomozením unavení, a taky, 
bylo už potřeba jít spát. 
   A tak se rozloučili, 
zaklapli dveře na petlici, zastrčili 
špejlek, maminka zhasla svíčku, 
zavřeli očka a ještě se všichni 
tichým, jen takovým tím špitavým 
hláskem, pomodlili… 
   

„Podvečer tvá čeládka 
co k slepici kuřátka 

k ochraně tvé hledíme, 
laskavý Hospodine. 

  
Pac a pusu, a spali a spali a spali. 

 A dobře se jim to spalo.“ 
 

Za ČSŽ nám informace poskytla, za přípravu zúčastněným děkuje a na opětovné shledání příští rok  
u chaloupky na vršku se těší                    

Věra Zobačová a členky ČSŽ Věcov  
 

V článku byly použity motivy z knihy Jana Karafiáta- Broučci                                                                                                    zpracoval >J*H< 
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Obec Věcov a věcovský osadní výbor 

 Vás rádi přivítají na výletišti ve Věcově na letním kině.  

Prozatím si zapamatujte termíny, 

 bližší informace se ještě zveřejní. 

12.července a 9. srpna  

 

 
 

******** 

 

********** 

 
 

 

 

 

 

  

P O Z V Á N K Y  N A  A K C E  

Již nyní Vás chceme s předstihem naladit na odpoledne 

plné cimbálové muziky a dobrého vína 

 Odranec 23.8.2025. 

CM Jury Petrů z Kyjova 
 

Ještě vás budeme informovat 
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Pokračování článku z minulého vydání zpravodaje: 

 

Realizace stavby přeložky a mostu: 

     V minulém příspěvku byl popsán původní stav a příprava dokumentace pro přeložku silnice ve 

Věcově s novým mostem. 

     Klíčovou stavbou přeložky je stavba mostu přes potok Věcovec. Silnice dlouhodobě určená pro 

vojenské účely vyžadovala staticky kvalitní most. Jeho pojezdová úroveň se zvýšila nejméně o 3m. 

Při jízdě po silnici od Nového Města na Moravě se nyní sjíždí po pravotočivém oblouku silnice, 

zahloubeného do Slámova kopce. Nová trasa silnice se nad Obecním úřadem stáčí směrem na most. 

Odtud opět mírným pravotočivým obloukem k Jimramovu s napojením na původní komunikaci. 

Součástí projektu jsou odbočky před školou do Věcova k prodejně a na Odranec a do Líšné, před 

mostem je také křižovatka do Míchova a za mostem další křižovatka do Věcova  a ke kravínu. 

     Řešení celé akce bylo záležitostí projektantů. Pravděpodobně měli velké starosti, aby se vešli do 

předepsaných silničních norem, zvláště z hledisek výškového uspořádání a zvolení nové trasy. 

     Když jsme se všichni seznámili s projektem, začala pro občany naší obce, kde se dlouhodobě nic 

moc nedělo, rázem ostrá diskuze. Pokusím se popsat některé zásadní připomínky. 

     Zářez silnice do Slámova 

kopce šel přes pole soukromě 

hospodařícího rolníka. V té 

době se soukromé vlastnictví 

moc nerespektovalo a je 

pravdou, že majitel zásah do 

jeho pozemku těžce nesl. 

     Další námitka byla, že zářez 

do Slámova kopce umožní 

tvorbu velkých sněhových 

závějí, které budou těžko 

odstranitelné a budou 

překážkou průjezdu po silnici. 

Ale můj strýček z Rokytna mne 

ujistil, ať se toho nebojíme. 

V Rokytně se závějemi měli 

bohaté zkušenosti. 

     Součástí projektu bylo provedení příkopu nad cestou k prodejně s vyústěním do potoka u 

Kadeřávkových. Ve Věcově máme své zkušenosti s velkými vodami. Nikdo z nás neměl proto jistotu, 

co velká voda provede. Sousedé, kteří bydlí dole v obci pod cestou měli strach, že budou při bouřkách 

vyplavováni a ohroženi. Byly totiž doby, že příkop byl zanešený a zarostlý trávou a voda tekla i po 

cestě. Od dostavby silnice už strach neměli. V současné době je odtok nad komunikací udržovaný a 

v pořádku. 

Z  H I S T O R I E  O B C E  
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     Další nepříjemnou nutností bylo odstranění pěkně vzrostlé lípy „Svobody“ z trasy nové silnice a 

posvěceného křížku pod ochranou katolické farnosti. Lípa byla slavnostně zasazena 28. října 1918 při 

příležitosti založení Československé republiky. Křížek byl po klidné dohodě s katolickou farností 

přemístěn ke škole a lípa s těžkým srdcem většiny obyvatel pokácena. S ulehčením jsme zjistili, že 

byla napadena hnilobou kmene. Zřejmě trpěla nedostatkem vody. 

     Stavbou přeložky začala doba blátivá. Při stavbě mostu byla objížďka přes věcovskou náves. Při 

objížďce se jelo ze silnice před mostem ostře doleva pod Sodomkovi. Na návsi byl upravený brod 

přes potok pro autobusy a těžké nákladní vozy a dál se jelo okolo Koskových a Husákových na silnici 

k Jimramovu. Průjezd úzkými uličkami bylo i pro zkušené řidiče umění. Už tehdy trpěli zablácením 

nejvíc občané, kteří bydleli okolo objížďky a stavby mostu. Když se pak začalo se zemními pracemi 

na silnici a zapršelo, bylo bláta mnohdy nad únosnou míru. Vzpomínám na ředitele školy, současně 

starostu a našeho společného přítele Václava Mičína. Muž klidný a pokojný. Děti i jeho rodina, také 

jedno bláto. Jednou mi také vynadal, do čeho jsme se to dali. Tehdy u školy, kde ředitel bydlel, jsem 

u něj zastavil na služební motorce, která byla stejně jako já v kožených šatech s helmou samé bláto. 

Pokrčil jsem rameny a dal se do smíchu. Nakonec jsme se smáli oba. Ono je platné pořekadlo, že 

stavbařům bláto přísahalo věrnost. Stavbu prováděl Silniční vývoj z Nového Města na Moravě, kde 

pracovala řada našich přátel. 

  Končím letmou vzpomínku na přestavbu silnice přes Věcov. Nemůžeme jinak, než upřímně 

poděkovat všem, kdo se na stavbě podíleli a také těm, kterým přinesla újmu, že ji ustáli. Jsme 

přesvědčeni, že průjezd Věcovem je důstojný a minimalizuje negativní dopady zvětšujícího se 

silničního provozu na většinu našich spoluobčanů. Věcov se stal vysočanskou obcí s příkladnou 

úpravou komunikace. 

  Zpracoval: Ing. Miloslav Brouček ve spolupráci se starostkou Bc. Jaroslavou Bobkovou 
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> Tiskové chyby vyhrazeny < 

 

Za články, faktickou a jazykovou správnost v jednotlivých příspěvcích zodpovídá jejich autor. 😊 

 

Termíny 2025: 

 

 

Uzávěrka Zpravodaje č. 4:  31. 8. , Uzávěrka Zpravodaje č. 5:  31. 10.  

 

 

       Jimramovské Pavlovice – Koníkov – Míchov – Odranec – Roženecké Paseky – Věcov 

          www.vecov.cz         obec@vecov.cz       59244 Věcov 61           566 562 821 

http://www.vecov.cz/
mailto:obec@vecov.cz

